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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Kövér László

az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Írásbeli kérdés

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi

XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló

10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani a

Miniszterelnöki Kormányiroda irányításáért viselt felelősségi körében Orbán Viktor

miniszterelnök úrhoz

,,Mennyit költenek az állami vezetők ellátására?"

címmel. A választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Az állami vezetői juttatásokról szóló 275/2015. (IX. 21.) Korm. rendelet 7. § (1) bekezdése

szerint az állami vezetők kiemelt egészségügyi ellátásra jogosultak, amely részleteit a (2)

bekezdés szerint a Miniszterelnöki Kormányiroda közigazgatási államtitkárának és az

egészségügyi szolgáltatóknak a megállapodása rögzíti. Annak érdekében, hogy az

egészségügy jelenlegi helyzetéről teljes képet lehessen kapni alapvető fontosságú, hogy a

kiemelt egészségügyi ellátás igénybevételének részletei is megismerhetőek legyenek.
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Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszterelnök Urat:

1. Mit tartalmaznak a Miniszterelnöki Kormányiroda által kötött, az állami vezetők

kiemelt egészségügyi ellátására vonatkozó szerződések?
2. Hány szolgáltatást vettek igénybe az így megkötött megállapodásokra hivatkozva 2010

második félévétől 2018 első félévéig, éves bontásban?
3. Mennyibe kerültek az így igénybe vett ellátások 2010 második félévétől 2018 első

félévéig, havi bontásban?
4. A minimumfeltételek hány százalékát teljesítik azok az osztályok, ahol ezeket a

szolgáltatásokat nyújtják?

Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2018. szeptember ~ 1 .

országgyűlési képviselő
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országgyűlési képviselő

(MSZP)


